

Minister of  
Innovation, Science and  
Economic Development



Ministre de  
l'Innovation, des Sciences et du  
Développement économique



**C**ongratulations to Terrace Peaks Gymnastics Club for completing upgrades to their facility, a project that was supported by the Canada 150 Community Infrastructure Program.

**T**his program is part of Canada 150 Celebrates, the Government of Canada's celebration of our country's 150<sup>th</sup> anniversary of Confederation. It supports projects that enhance community development, celebrate our heritage and improve the quality of life for all Canadians.

**F**acilities like the Terrace Peaks Gymnastics Club are more than just treasured components of communities like Terrace. They are helping shape the next generation of Canadians by fostering self-confidence and pride by building physical and mental strength in the athletes who use the club.

**T**he upgrades that have been completed as a result of this project are ensuring that the club will continue to benefit the residents of Terrace and surrounding communities for years to come. I want to commend all who worked on this project for their hard work and commitment to creating a stronger, healthier and more inclusive community.

**F**élicitations au club de gymnastique Terrace Peaks, qui a terminé la modernisation de ses installations, un projet qui a été financé dans le cadre du Programme d'infrastructure communautaire de Canada 150.

**C**e programme s'inscrit dans le cadre des célébrations de Canada 150, que le gouvernement du Canada organise pour souligner le 150<sup>e</sup> anniversaire de la Confédération. Il appuie des projets qui aident à développer nos collectivités, à célébrer notre patrimoine et à améliorer la qualité de vie de l'ensemble de la population canadienne.

**L**es installations comme le club de gymnastique Terrace Peaks sont plus que des éléments précieux de collectivités comme Terrace. Elles aident à façonner la prochaine génération de Canadiens et de Canadiennes en favorisant la confiance en soi et la fierté par le développement de la force physique et mentale des athlètes qui fréquentent ce club.

**G**âce aux améliorations qui ont été apportées dans le cadre de ce projet, les résidents de Terrace et des collectivités avoisinantes continueront de profiter du club pendant de nombreuses années à venir. Je tiens à féliciter toutes les personnes qui ont participé à ce projet pour leur travail soutenu et leur engagement à créer une collectivité plus solide, plus saine et plus inclusive.

The Honourable/L'honorable Navdeep Bains  
October/octobre 2017



Canada